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García Albiol implantarà a la ciutat la 
policia de barri amb patrulles a peu  

 
• Suprimirà la UCO i la UCI perquè considera que “la 

policia ha de fer de policia i no d’educadora 
d’immigrants incívics” 

 
 
 
 
11 gen. 2011.-  El candidat del PP a l’Alcaldia de Badalona, Xavier García Albiol, 
considera que “la ciutat necessita, de manera urgent i immediata, que hi hagi el 
major nombre possible de policies al carrer”. D’acord amb aquesta consideració, 
García Albiol ha anunciat avui que quan governi implantarà a la ciutat la policia de 
barri amb patrulles a peu. Segons el candidat popular, “aquesta policia de barri 
tindrà la doble funció de ser preventiva i, a la vegada, constituir un element de 
reacció ràpida davant els delictes o els problemes de convivència”. La policia de 
barri funcionarà mitjançant parelles d’agents, i en alguns casos policies individuals, 
que patrullaran caminant en torns de matí i tarda.  
 
Per donar a conèixer aquesta proposta, el PP de Badalona ha editat 30.000 fulls 
informatius que repartirà per diferents punts de la ciutat.  
 
D’altra banda, García Albiol ha destacat també que una de les primeres mesures que 
pensa adoptar en relació a la seguretat a Badalona serà la supressió de la Unitat de 
Convivència (UCO) i la Unitat de Civisme (UCI) que actualment estan en 
funcionament . “Si jo sóc alcalde, la Guàrdia Urbana farà de policia i el treball 
d’educadors d’immigrants incívics el deixarem en mans d’altres funcionaris”, 
ha sentenciat el candidat. “Badalona necessita una política de seguretat basada 
en que la policia trepitgi el carrer i no en el disseny”, ha assegurat García Albiol. 
“Per això és imprescindible incrementar el màxim que es pugui el nombre de 
policies al carrer, i el que no podem permetre és el que passa ara mateix: que 
per cada micro-especialitat que es crea dins de la Guàrdia Urbana, hi ha menys 
policies patrullant”, ha afegit. 
 
García Albiol ha insistit en la importància de la policia de barri assegurant  que “un 
guàrdia patrullant a peu és el mateix que una comissaria a peu de carrer”. 
 
Per últim,  García Albiol ha assenyalat que la política de seguretat i civisme de 
l’Alcalde i del seu govern ha fracassat, “ja que Badalona és més insegura i té més 
problemes de civisme que fa quatre anys”.  


